
  1

BRG.0002.41.2017 
 

PROTOKÓŁ NR XLI/2017 
z przebiegu obrad XLI Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Krokowa VII kadencji 

odbytej w dniu 5 grudnia 2017 roku o godz. 14.00 
w Sali Narad Budynek Urzędu Gminy Krokowa, ul. Żarnowiecka 29. 

 
 
Ad. 1 Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad: 
Przewodniczący Rady Gminy Krokowa Zygmunt Piontek dokonał otwarcia XLI Sesji  Rady Gminy 
Krokowa VII kadencji. Powitał radnych i zaproszonych gości.  
Następnie stwierdził, iż w sesji zgodnie z listą obecności uczestniczy 11 Radnych, co stanowi 
quorum przy którym Rada Gminy może obradować i podejmować prawomocne uchwały. /lista 
obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu/.  
Przewodniczący przedstawił porządek obrad, kierując zapytanie o propozycję jego zmiany. 
Pełniący Funkcję Wójta Gminy Krokowa wnioskuje o wprowadzenie do porządku obrad jednego 
projektu uchwały oraz wprowadzenia punktu pn. „Sprawy różne”. 
Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zgłoszony wniosek:  
 wprowadzenie do porządku obrad uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Krokowa do Klastra 
Energetycznego pod nazwą „Klaster Zielonej Energii Kaszub” 
 

 
  
 

Projekt uchwały został wprowadzony do porządku.  
Wprowadzenie do porządku obrad punktu nr 3 – „Sprawy różne”. 

 
  
 

Punkt został wprowadzony do porządku.  
 
Na salę wchodzi Radny Piotr Okoń. Obecnych jest 13 Radnych. 
Zamknięto punkt 1 porządku obrad. 
Ad. 2. Podjęcie uchwał w sprawie: 
PPKT 1 zmiany uchwały nr XXX/332/2012 Rady Gminy Krokowa z dnia 20 grudnia 2012 r.  
w sprawie podziału Gminy Krokowa na stale obwody głosowania, ustalenia  
ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Pan Krzysztof Rocławski. 
Przewodniczący Rady Zygmunt Piontek odczytał projekt uchwały, który został opatrzony 
numerem XLI/367/2017.  
Głosowanie: 

 
 
 

Uchwała Nr XLI/367/2017 została podjęta 
PPKT 2 utworzenia obwodu głosowania w przedterminowych wyborach wójta gminy Krokowa 
zarządzonych na dzień 7 stycznia 2018 roku. 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Pan Krzysztof Rocławski. 
Przewodniczący Rady Zygmunt Piontek odczytał projekt uchwały, który został opatrzony 
numerem XLI/368/2017.  
Głosowanie: 

 
 
 

Uchwała Nr XLI/368/2017 została podjęta 

brało udział w głosowaniu Radnych: 12 
 

za: 12 przeciw: 0 wstrzymało się: 0 

brało udział w głosowaniu Radnych: 12 
 

za: 12 przeciw: 0 wstrzymało się: 0 

brało udział w głosowaniu Radnych: 13 
 

za: 13 przeciw: 0 wstrzymało się: 0 

brało udział w głosowaniu Radnych: 13 
 

za: 13 przeciw: 0 wstrzymało się: 0 



  2

PPKT 3 przystąpienia Gminy Krokowa do Klastra Energetycznego pod nazwą „Klaster Zielonej 
Energii Kaszub” 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Pan Piotr Ciskowski. 
Przewodniczący Rady Zygmunt Piontek odczytał projekt uchwały, który został opatrzony 
numerem XLI/369/2017.  
Głosowanie: 

 
 
 

Uchwała Nr XLI/369/2017 została podjęta 
Zamknięto punkt 2 porządku obrad.                                                                                                                                                          

Ad. 3. Sprawy różne: 

Pan Piotr Ciskowski przedstawił propozycję podwyższenia składki w Stowarzyszeniu Kaszuby 
Północne, na spotkaniu w którym uczestniczył przedstawicie Gminy Krokowa dotyczącym 
przyszłorocznego budżetu padła propozycja podwyższenia stawki członkowskiej w 2018 roku  
z 16 000zł na 36 000 zł. Uzasadniając podwyższenie stawki Stowarzyszenie podało, że chce 
realizować projekt pn. „Rerout” wartość tego projektu zakładana jest na 170 tyś euro, natomiast 
sam projekt ma się skupiać na promocji turystyki wędkarskiej w rejonie Zatoki Puckiej. Z naszej 
strony są wątpliwości na ile realizacja projektu przyczyni się do promocji naszego rejony i naszej 
Gminy Krokowa. Dlatego chcielibyśmy uzyskać Państwa akceptację dla głosowanie przeciwko 
takiej podwyżce, z tym, że musimy brać pod uwagę, ze podwyżka składki może zostać 
przegłodowana przez pozostałych członków tego stowarzyszenia. Jeśli tak się stanie, to bardzo 
będziemy się zwracać do państwa z pytaniem, czy decydujemy się dalej na pozostanie  
w strukturach stowarzyszenia. 
Pełniący Funkcję Wójta Gminy dodał, że projekt dotyczy głównie turystów spoza granic Polski,  
w ramach tego projektu ma powstać baza hotelowa pokoi do wynajęcia dla turystyki wędkarskiej.  
U nas ta turystyka wędkarska praktycznie nie funkcjonuje i nie mamy takiej bazy. Przedstawicielem 
Gminy w stowarzyszeniu jest Pan Krzysztof Obszyński i dlatego chciałbym, aby Państwo 
upoważnili naszego przedstawiciela do głosowania przeciw. 
Radny Marek Krzebietke: przed decyzją chciałbym się zapoznać, ze szczegółami projektu,  
z tego co zrozumiałem to my jako Gmina Krokowa nie będziemy czerpali żadnych korzyści z tego 
projektu 
Radny Tadeusz Goyke: z tego co pamiętam to też jestem przedstawicielem, w tym stowarzyszeniu  
i nie otrzymałem, żadnych informacji na temat spotkań które się odbyły. 
Pełniący Funkcję Wójta Gminy odpowiedział, że nie było spotkania tylko wpłynęły pisoa 
z propozycja podwyższenia składki i zanim odbędzie się spotkanie pytam w jaki sposób głosować. 
Radny Tadeusz Goyke zapytał do kiedy musi zostać podjęta decyzja i kiedy jest Walne 
Posiedzenie. 
Pełniący Funkcję Wójta Gminy odpowiedział, że Walne odbędzie się pomiędzy dzisiejszą datą, 
a 19 grudnia.  
Radny Piotr Piontke zapytał, czy ta podwyżka to jest wkład własny do tego projektu. 
Pan Piotr Ciskowski odpowiedział, że jest to tylko częściowe dofinansowanie, ponieważ pewne 
koszty zakładane są dopiero po pół roku od realizacji tego projektu. 
Radny Władysław Miąskowski zadał pytanie na jakim etapie znajduje się ten projekt. 
Pan Piotr Ciskowski odpowiedział, że z informacji które posiadamy są to wstępne założenia 
projektu do którego stowarzyszenie chce przystąpić. 
Pan Krzysztof Obszyński wrócił, ze spotkania i poinformował, że na walnym zapadła decyzja,  
aby składka pozostała na dotychczasowym poziomie. Jeszcze w tym tygodniu zostanie przesłany 
projekt dotacji celowej. Jest kilka projektów, które w przyszłym roku Północne Kaszuby miały 
realizować i z tą składką, albo te wszystkie projekty zostaną wyrzucone, albo na niektóre będą 
występować o dotacje celowe. Kolejne spotkanie zaplanowane jest na 12.12.2017 r. 
Pełniący Funkcje Wójta Gminy zaproponował Radnym spotkanie po otrzymaniu stosownych 
dokumentów dotyczących realizacji projektów. 

brało udział w głosowaniu Radnych: 13 
 

za: 13 przeciw: 0 wstrzymało się: 0 
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Przewodniczący Rady zaproponował, że informacje zostaną przekazane radnym na komisjach 
budżetowych, natomiast w przypadku nieobecności Radnych, informacje zostaną przekazane 
telefonicznie.  
Pani Iwona Tylicka przestawiła informację dotyczącą Nadzwyczajnego Zgromadzenia Wspólników 
Zakładu Zagospodarowania Odpadów Czysta Błękitna Kraina, które odbyło się 23.11 i została tam 
podjęta uchwała w sprawie wyrażenia zgody na realizacje projektu pn. „Rozbudowa kompostowni 
w RIPOK Czarnówko” –dofinansowanego z funduszy unii europejskiej. 85% ma stanowić dotacja  
z UE pozostałe 15% jest w stanie sfinansować już spółka. W ślad za tym Gminy zostały 
zobowiązane do podpisana umowy wykonawczej, jednym z założeń tej umowy jest kierowanie 
całego strumienia odpadów wyłącznie do Czarnówka. Aby podpisać umowę potrzebna jest zgoda 
Rady Gminy w formie uchwały. 
Kolejną sprawą jest rozstrzygnięcie przetargu na wywóz nieczystości z terenu Gminy Krokowa,  
po pierwszym przetargu wyszła kwota o 91% wyższa niż założona. W tej chwili ogłoszony został 
drugi przetarg i jeśli kwota dalej będzie taka wysoka konieczne będzie podniesienie stawek opłaty 
za śmieci. Gmina Krokowa nie jest odosobnionym przypadkiem, we wszystkich sąsiednich 
gminach przetargi zostały rozstrzygnięte na kwoty o wiele wyższe niż zakładano. 
Pełniący Funkcje Wójta Gminy dodał, że wzrost kwot spowodowany jest wzrostem kosztów,  
które firmy startujące do przetargu muszą ponieść, aby wykonać usługi. chodzi m.in. o wzrost płac i 
zwiększenie ilości odpadów prawie o 100%. 
Pani Iwona Tylicka: Czarnówek od stycznia podniesie cenę odbioru odpadów z 200 zł za tonę 
odpadów zmieszanych do kwoty 220 zł oraz za odpadów biodegradowalnych o ok. 10%. Wszystkie 
okoliczne gminy przymierzają się do podwyżki opłat za śmieci, z wyjątkiem Łeby, u której wyszła 
podwyżka o 20% i są w stanie pokryć tą różnicę z budżetu.  
Pełniący Funkcje Wójta Gminy zaznaczył, że nie stać nas na przeznaczenie takiej kwoty z budżetu. 
Radny Władysław Miąskowski: kiedy przygotowywaliśmy pierwszy projekt uchwały o opłacie za 
śmieci zrobiliśmy dużo, aby opłata ta dla mieszańców była bardzo mała i udało nam się 
zrealizować. Myślę, że system, który u nas funkcjonuje jest bardzo dobrze skonstruowany i 
mieszkańcy są z niego zadowoleni i uważam, że powinniśmy to dalej kontynuować. 
Radny Tadeusz Goyke zapytał, czy nie możemy podjąć uchwały, że działka przy jakiejkolwiek 
zabudowie, została obciążona opłatą. 
Pani Iwona Tylicka odpowiedziała, że w obecnej sytuacji jest to niemożliwe.  
Przewodniczący Rady poinformował Radnych, że w materiałach na sesję Rady otrzymali plan 
posiedzeń komisji budżetowej. 
Zamknięto punkt 4 porządku obrad.                                                                                                                             

Ad. 4 Zakończenie obrad.                                                                                                                                           
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zygmunt Piontek podziękował 
wszystkim uczestnikom sesji za przybycie i zamknął obrady XLI sesji Rady Gminy Krokowa VII 
kadencji.                                                                        

Zamknięto punkt 4 porządku obrad.                                                                                                                             
Na tym protokół zakończono.                                                                                                                                                                     
Protokół liczy 3 ponumerowane strony.                                                                                                        
Protokołowała:                                 Przewodniczyli:                                                                                                                

Dominika Olszewska                        Zygmunt Piontek                                            

                                                 Przewodniczący Rady Gminy                 


